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Ainejärjestö Astérix ry:n kokous

Aika ke 14.4.2010 klo 16.03 – 17.35

Paikka Ilokiven hallituskabinetti, Keskussairaalantie 2, Jyväskylä

Läsnä Miika  Hämynen,  Katja  Länsimäki,  Annika  Kauhanen,  Anni  Loukaskorpi  (poistui 
kohtaa  10.  käsiteltäessä),  Miia  Panula,  Marju  Reunanen  (saapui  kohtaa  8. 
käsiteltäessä) ja Maria Antikainen.
Lisäksi Karim Aissa Baccouche, Hanna Toppi ja Janne Koskenniemi (saapui kohtaa 7. 
käsiteltäessä).

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Miika Hämynen avasi kokouksen klo 16.03.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokousvirkailijoiden valinta

Kokousvirkailijoiksi valittiin Miia Panula ja Hanna Toppi.

4. Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen

Hyväksyttiin kahden edellisen (24.2. ja 18.3.) kokouksen pöytäkirjat.

6. Ilmoitusasiat

Romaanisen  filologian  oppiaineen  keskustelutilaisuus  pidetään  keskiviikkona  21.4. 
klo 12 salissa L302.

Kielten laitoksen laitoskokous on 28.4. klo 12 myöskin salissa L302.

Miika Hämynen ilmoitti, että JYY:n yleisavustusta on haettu.

Tänään  14.4.  alkoi  verenluovutuskampanja.  Muutama  astérixlainen  oli  jo  käynyt 
luovuttamassa vertaan Ilokivessä.

15.4. on yliopiston kirjastolla kirjadyykkaus.

7. YK:n kuulumiset

YK kokousti edellisen kerran 23.3. ja siellä oli käsitelty seuraavia asioita:
• Haalaribileet to 15.4., lippuja voi ostaa ennakkoon Lozzin aulasta
• ARJ-rastit
• Magna Carta ja Taberna Latina hakivat YK:n avustuksia
• Varajohtajan tapaaminen on torstaina 22.4. klo 14
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• Keskustelua  ja  ideointia  fuksien  saamiseksi  mukaan  toimintaan.  Oli  ollut 
puhetta  fuksipassista,  mikä  sai  positiivisen  vastaanoton,  mutta  mitään 
päätöksiä ei kuitenkaan tehty.

• Suunnitteilla megasitsit, joilla osallistuisi ihmisiä noin 6-7 eri ainejärjestöstä.
• Seuraava kokous on 22.4. klo 16 Sohwilla.

8. JYY:n kuulumiset

Ainejärjestöjen koulutuspäivä oli 23.3. Annika Kauhanen oli osallistunut sopo-osioon 
ja Miika Hämynen kopo-osioon. Siellä oli muistuteltu siitä, että opiskelijoiden tulisi 
poistaa  itsensä  kurssilta  Korpissa,  mikäli  eivät  opetukseen  osallistu  (joissakin 
oppiaineissa  on  ollut  ongelmia  mm.  jonotuksen  kanssa).  Käynnissä  on  myös 
haastekampanja: se, joka siivoaa vappusotkut, voi voittaa saunaillan.

Karim  Aissa  Baccouche  kertoi  edustajiston  kuulumisia.  Anonyymitenttiminen  oli 
mennyt läpi. Oli ollut puhetta Ilokiven saunasta, jonka väliseinä oli poistettu ja tilalle 
muurattu seinä. Ilokivessa nyt siis kaksi saunaa. Opiskelijat ihmettelivät ratkaisua.

Janne  Koskenniemi  kertoi,  että  ehdotus  jäsenpalvelusihteerin  palkkaamisesta  meni 
läpi.  Rekrytointi  on  alkamassa  ja  toimenkuva  muotoutuu  tarkemmaksi  hakijoiden 
mukaan.

Keskiviikkona  5.5.  on  PJ-Klubi.  Paikalle  tulee  myös  JAMKOn  porukkaa. 
Tilaisuudessa  suunnitellaan  yhteistä  toimintaa  kiinnostusten  mukaan  (esim. 
yhteissitsit?).

9. Sopo-asiat

Annika  Kauhanen  kertoi,  että  valiokunnan  edellinen  kokous  oli  pidetty  7.4. 
Veripalvelun tiloissa.

• Oli  suunniteltu,  että  seuraavana  syksynä tutorien  vetämät  kampuskierrokset 
voisivat ulottua sinne asti.

• Soposihteeri  laatii  kannanoton  opintopsykologin  saamisen  puolesta.  Astérix 
päätti kannattaa tätä.

• Miika  Hämynen  oli  luvannut  huolehtia  köyhän  opiskelijan  keittokirjan 
taittamisesta.

• Valiokunta  oli  suhtautunut  positiivisesti  suunnittelemaamme 
saippuakuplahyvänmielenosoitukseemme.

• Piakkoin on tarjolla vertaisohjaaja koulutusta.
• 19.4. Nyyti ry järjestää hengailuiltojen vetämisestä kiinnostuneille koulutusta.
• Nyt käynnistynyt verenluovutuskampanja jatkuu syyskuuhun asti.

10. Tapahtumat
P-iknik pidetään torstaina 22.4. klo 9.30 alkaen. Ideana on vallata P-rakennuksen ala-
aula ja hengailla. Suunniteltiin, että lainataan englannin opiskelijoiden kahvinkeitintä 
tapahtumaa varten. Muista yksityiskohdista sovitaan piakkoin sähköpostilistalla.

Perinteeksi muodostunut pyöräretki Pandalle järjestetään torstaina 6.5. Lähtö tapahtuu 
klo 14 satamasta, keltaisen Sataman paviljonki rakennuksen liepeiltä.
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Espanjalaista  iltaa  vietetään  19.4.  Tällä  hetkellä  tilaisuuteen  on  ilmoittautunut 
parikymmentä  henkeä.  Yksi  tapahtumajärkkätiimiläinen  on luvannut  leipoa  jotakin 
iltaa varten. Aiemmin oli tiedusteltu mahdollisuutta nähdä Astérixin Euroviisuesitys 
uudelleen.  Kyseistä  ohjelmanumeroa  ei  kuitenkaan  tilaisuudessa  nähdä. 
Laulukilpailuun (oma laulu Astérixille) ei ole tullut ehdokkaita, joten voittajan julistus 
siirtyy tuonnemmaksi. Annika Kauhanen lupasi laskea tarjottavien määrät valmiiksi ja 
laittaa  ne  sähköpostilistalle  kommentoitavaksi.  Sangrian  resepti  tulee  kirjata  ylös 
seuraavia  vuosia  varten.  Lisäksi  Annika  lupautui  askartelemaan  piñatan.  Astérixin 
kaapista haetaan lippuja ja kynttilöitä koristeeksi.

21.–25.4. vietetään Ranskalaisen elokuvan viikkoa Jyväskylässä. Tapahtumapaikkana 
on Kaupungin kirjaston Minnan sali.  Elokuvia näytetään yhteensä viisi,  yksittäinen 
pääsylippu  maksaa  5€  ja  sarjalippu  20€.  Päätettiin,  että  Astérix  tukee  jäseniään 
2€/näytös, mutta kuitenkin maksimissaan 2 leffaa/jäsen. Sarjalipun ostamista tuetaan 4 
eurolla.

Saippuakuplahyvänmielenosoitus  pidetään  23.4.  Annika  Kauhanen  on  käynyt 
ostamassa jotain spesiaaliainetta, jotta kuplista saadaan isoja. Tapahtumaa vietetään 
C-rakennuksen  Lyhdyn  puoleisella  ”aukiolla”.  Kuplien  puhallusvälineiden  lisäksi 
paikalle  pystytetään  jonkinnäköinen  lakana  tai  plakaatti  ilmoittamaan,  mistä 
tapahtumasta  on  kyse.  Lisäksi  paikalle  tuodaan  musiikkia.  Tiedotusvastaava  Katja 
Länsimäki laatii tapahtumamainoksen sähköpostilistoille.

Perinteista Vappu-piknikiä vietetään jälleen Harjulla 1.5. klo 12 alkaen. Astérix ostaa 
sitä varten 8 pulloa kuohuviiniä  (5 puolikuivaa,  3 kuivaa),  naposteltavat  hankitaan 
nyyttäriperiaatteella.  Jäseniä  kehotetaan  tuomaan oma muki ja  lautanen mukanaan, 
jotta turhilta roskilta vältyttäisiin.

 11. Astérixin lippu

Karim Aissa Baccouche kertoi  suunnitelleensa  omaa lippua Astérixille.  Materiaalit 
ovat vielä harkinnassa, mutta lipulla olisi pituutta noin kaksi metriä ja leveyttä noin 
kuutisenkymmentä senttiä. Päätettiin, että Astérix korvaa materiaalikustannukset.

12. META=muut esille tulevat asiat

Maria  Antikainen  ehdotti,  että  opiskelijakyselyn  tulokset  tai  linkki  tuloksiin 
lähetettäisiin  Astérixin  listalle  jo  ennen  oppiaineen  kokousta,  jotta  kaikilla 
kiinnostuneilla  olisi  mahdollisuus  niihin  tutustua.  Ehdotus  hyväksyttiin  ja  linkki 
lähetetään kokousmuistutuksen yhteydessä.

Astérix oli epäsuorasti esillä Jylkkärissä Toimitus suosittelee -osiossa: Kaappi (tila). 
Siellä voi olla ainejärjestöhuone, sinne voi piiloutua ja sieltä voi tulla ulos.

13. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään perjantaina 7.5. klo 14 mahdollisesti Sohwilla.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.35.
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Vakuudeksi Jyväskylässä __. __ 2010

Puheenjohtaja Miika Hämynen

Sihteeri Maria Antikainen

Pöytäkirjantarkastajat Miia Panula Hanna Toppi

Liitteet Liite1 Esityslista
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